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Referat af generalforsamling på Sorø Privatskole tirsdag den 25. april 2023 

 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsen aflægger beretning 

3. Det reviderede regnskab forelægges til orientering 

4. Budget for efterfølgende regnskabsår forelægges til orientering 

5. Tilsynsførende aflægger rapport 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt 1. og 2. suppleant 

7. Indkomne forslag 

8. Eventuelt.  

 

Bestyrelsens formand Jeppe Berggreen Høj bød velkommen, hvorefter generalforsamlingen gik i gang med 

behandlingen af dagsordenen. 

 

Ad 1  Jeppe Berggreen Høj indledte punktet med at oplyse, at bestyrelsen ville foreslå Tage Fabrin-

Brasted som dirigent. Tage Fabrin-Brasted blev valgt som dirigent. 

 Tage Fabrin-Brasted modtog og takkede for valget og konstaterede, at alle formalia var fulgt. 

Generalforsamlingen var rettidigt indkaldt, lovlig og beslutningsdygtig i henseende til dagsor-

denens punkter. Dernæst kunne dirigenten oplyse, at der under dagsordenens punkt 6 var ind-

kommet yderligere et forslag til bestyrelseskandidat. Under punkt 7 var der ikke indkommet 

forslag.  

 
Ad 2 Formanden aflagde bestyrelsens mundtlige beretning, hvor han bl.a. oplyste, at han havde 

overtaget formandsposten efter Carsten Ingemann Johansen, som af personlige årsager havde 
måttet stoppe i bestyrelsen siden seneste generalforsamling.  

 Generalforsamlingen tog beretningen til efterretning. 
 
Ad 3 Skolens bestyrelsesmedlem Niels Junge Mortensen gennemgik regnskabet for 2022 til oriente-

ring. Regnskabet er forsynet med en blank revisionspåtegning uden forbehold eller særlige 
fremhævelser. Generalforsamlingen tog regnskabet til efterretning.  

 
Ad 4 Niels Junge Mortensen gennemgik budget for 2023 til orientering. Generalforsamlingen havde 

et par opklarende spørgsmål og drøftelser vedrørende forventninger til det samlede elevtal 
samt til udviklingen i undervisningsudgifter, som Niels Junge Mortensen og Nanna Øhrgaard 
besvarede. Generalforsamling tog herefter budgettet til efterretning. 
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Ad 5 Skolens tilsynsførende, Bjarne Møller Pedersen, var desværre sygemeldt. 

 Skoleleder Nanna Øhrgaard læste derfor Bjarne Møllers mundtlige beretning op for generalfor-

samlingen. Efter besøg og dialog med ledelse, personale og elever havde Bjarne Møller Peder-

sen konkluderet, at skolen fortsat fint stod mål med kravene til folkeskolen. Når Bjarne Møller 

havde afgivet sin skriftlige beretning til Undervisningsministeriet i juni, vil denne blive lagt på 

skolens hjemmeside. Generalforsamlingen tog beretningen til efterretning. 

 

Ad 6 På valg til bestyrelsen var Jeppe Berggreen Høj, Britt Klæsøe-Lund, Niels Junge Mortensen, Be-

nedict Moos og Lotte Andreasen. Jeppe Berggreen Høj, Niels Junge Mortensen og Britt Klæsøe-

Lund var villige til at modtage genvalg. Bestyrelsen havde herudover foreslået Peter Possing 

Andersen og Malene Løkkegaard som bestyrelseskandidater. 

 

Fra forældrekredsen var der indkommet et forslag med Kristian W. Larsen som kandidat til be-

styrelsen. Der var således foreslået seks kandidater til de fem ledige poster i bestyrelsen. Efter 

en skriftlig valghandling så resultatet således ud: 

 

Jeppe Berggreen Høj  59 stemmer 

Malene Løkkegaard  46 stemmer 

Kristian W. Larsen  45 stemmer 

Niels Junge Mortensen  44 stemmer  

Peter Possing Andersen  44 stemmer 

Britt Klæsøe-Lund  37 stemmer. 

 

Således blev Britt Klæsøe-Lund ikke genvalgt. 

 

Teddy Becher blev valgt som 1. suppleant, og Peter Langkjær til 2. suppleant uden valghand-

ling, da der ikke var indkommet forslag om andre kandidater. 

 

Ad 7 Der var ikke indkommet forslag til behandling fra hverken bestyrelsen eller forældrekredsen. 

 

Ad 8 Under punktet eventuelt blev der spurgt ind til skolens digitaliseringsstrategi, bl.a. indførelse af 

mobilfri skole. Skoleleder Nanna Øhrgaard kunne fortælle, at en opdatering af skolens digitale 

strategi var med på gruppemøder blandt personalet og på ledermødernes dagsorden. En revi-

deret digital strategi ville blive udsendt til forældrene på skolen, når denne var færdig. Nanna 

Øhrgaard kunne ligeledes fortælle, at skolens kommende 4. årgang, der havde været en lille 

årgang siden 0. klasse, efter august ville blive øget til 61 elever. Årgangen kunne derfor fortsæt-

te med tre klassespor. 
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 Der blev også spurgt ind til trivselsundersøgelsen fra efteråret. Det oplystes, at resultatet heraf 

havde været vist på skolens intra, men det aftaltes, at afdelingsleder Jonnie Christiansen ville 

gøre sammenfatningen synlig på intra igen. 

  

Afslutningsvist tog formanden ordet. Han takkede Tage Fabrin-Brasted for varetagelsen af dirigenthvervet og 

takkede skolens personale for deres store arbejdsindsats. Jeppe Berggreen Høj takkede Carsten Ingemann 

Johansen for hans store og engagerede indsats som formand i bestyrelsen. De øvrige afgående medlemmer 

fra bestyrelsen; Benedict Moos, Lotte Andreasen og Britt Klæsøe-Lund fik også af formanden stor tak for 

deres arbejdsindsats for bestyrelsen for Sorø Privatskole og det gode samarbejde, bestyrelsen har haft det 

foregående år. Sidst takkede formanden skolens forældrekreds for fremmødet. 

 

 

 

Tage Fabrin-Brasted    Lene Topshøj 

Dirigent     Referent 

 
 

 


